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Maastricht, 8 december 2022 

 

Geacht college, 

 

Na de publicatie van RTLZ op 8 december waarbij Maastricht op Nr. 41 staat van de RTLZ 
onderwereldkaart is de Maastrichtse VVD geschrokken en zijn we bezorgd om onze gemeente. Wij 
willen u als college daarom enkele vragen stellen om de status van onze gemeente en haar veiligheid 
te verduidelijken. 
 
1. Is de gemeente of onze lokale politie bij het opstellen van de kaart betrokken geweest? 
2. Herkent u de cijfers en het beeld dat geschetst wordt? 
3. Is er relatief naar inwoneraantal sprake van meer ondermijning in de gemeente Maastricht en 

wat is de situatie in algemene zin? 
4. Is de politie en of onze gemeente op de hoogte van concrete ondermijning in onze gemeente en 

zo ja, treedt u hard op tegen dergelijke zaken? 
5. Welke effecten hebben de grenzen met onze buurlanden op ondermijning in de gemeente 

Maastricht? 
6. Hoe wordt samengewerkt met onze Belgische en Duitse collega’s op het gebied van 

ondermijning, zowel via politie als ambtelijk niveau? 
7. In de kaart staat bij Maastricht Nr. 14 op het gebied van wapenhandel, kunt u ons meer vertellen 

over deze specifieke problematiek en wat onze gemeentelijke als politie inzet is om dit te 
verbeteren? 

8. Welke prioriteit heeft ondermijning bij inzet van politie in onze gemeente en bij onze 
gemeentelijke organisatie? 

9. Het lijkt in het nieuwsbulletin alsof Zuid-Limburg relatief ontvankelijk is voor ondermijning. Is er 
samenwerking met andere gemeenten en politieafdelingen in Zuid-Limburg en wilt u deze 
samenwerking actief stimuleren? 

10. Bent u het met de VVD eens dat ondermijning schadelijk is voor de democratische rechtstaat en 
daardoor altijd een hoge prioriteit moet hebben bij politie inzet en ons ambtelijke apparaat? 

11. Kunnen we als gemeente meer doen aan de bestrijding van ondermijning? Zo ja, wilt u in de raad 
een voorstel doen met verbetervoorstellen? 

 
Met vriendelijke groet, 

Guiseppe Noteborn  

Raadslid VVD   


